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Sisimiut den 15. december 2017 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende 
spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 
Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 
1. Hvad var resultatet af sommerens indsatser for at udrydde 

rævebestandene i øerne Innarsuatsiaat, Angissat, Kitsissunnguit, 

Niaqornat og Saattuarsit? 

2. Såfremt indsatsen ikke er tilendebragt, hvordan forestiller man sig at 

arbejde for at udrydde rævebestanden? 

3. Nævnte øer benyttes også af fiskere i forbindelse med stenbiderfiskeri, 

hvorfor det kan forventes at der kan være efterladte garn, såfremt det 

er tilfældet, hvordan forestiller man sig, at oprydningen vil ske? 

 

(Medlem af Inatsisartut Villy Olsvig, Inuit Ataqatigiit)   
 
 

Begrundelse:  
Jeg fremsætter et nyt spørsgsmål ud fra mit forrige spørgsmål nr. 168 af den 20. juni 

2017, hvor der i et svar af den 30. juni blandt andet svarede: “Departementet for 
Fiskeri og Fangst har planer om at få etableret rævefælder på de pågældende fem 
øer. Ifølge planen skal der samarbejdes med fiskere og fangere fra en nærliggende 

bygd. Rævefælderne søges etableret udenfor fuglenes yngleperiode, hvor der vil være 
opsyn med disse. Departementet for Fiskeri og Fangst arbejder for at få et mandat til 

ovennævnte aktivitet” 
 

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret indenfor 10 arbejdsdage 
 

 


